



Audi
Skicross Tour
 by **SWISSKI**



Audi



Eventinformation

Audi Skicross Tour, Lenk

FIS / Swiss National Skicross Championships

6th – 7st of March 2021

Version 15.2.2021/1



EVENT SPONSOR

MAIN SPONSOR



Audi

CO-SPONSOR



EVENT SUPPLIER



SWISS-SKI PARTNER

MAIN PARTNER



PREMIUM PARTNER



Welcome / Willkommen

We are stoked to welcome all teams and athletes at the Audi Skicross Tour!

*Wir freuen uns alle Teams und Athleten*innen an der Audi Skicross Tour begrüßen zu dürfen!*

Status

- ▷ Competitions (Open and Kids races) are not permitted in Switzerland.
- ▷ The FIS and European Cup events of the Audi Skicross Tour may be held at the current time as planned.
- ▷ Respect du concept de protection Covid-19 et uniquement avec inscription / accréditation / commande des tickets et paiement online. www.audiskicross.ch

Stand

- ▷ Wettkämpfe (Open und Kids-Rennen) sind in der Schweiz nicht zulässig.
- ▷ Die FIS- und Europacup-Veranstaltungen der Audi Skicross Tour dürfen zum aktuellen Zeitpunkt wie geplant durchgeführt werden.
- ▷ Einhaltung des Schutzkonzeptes Covid-19 und nur mit Online Anmeldung / Akkreditierung / Ticketbestellung und Bezahlung auf www.audiskicross.ch

IMPORTANT COVID-19 / WICHTIG COVID- 19

We ask all athletes, coaches and officials to comply with the current protective measures regarding Covid-19.

Any violation may lead to exclusion from the event. The current protection concepts and rules of conduct for all Swiss-Ski events can be found under [Updates Corona](#).

- ▷ The Audi Skicross Tour Covid-19 factsheet [here](#).
- ▷ Information about entering Switzerland and local restrictions can be found [here](#).
- ▷ Coaches & support staff must all be registered online for accreditation.

Anyone who is not registered correctly will not receive a coach ticket /accreditation or access to the competition site

Wir bitten sämtliche Athleten, Coaches und Funktionäre die geltenden Schutzmassnahmen betreffend Covid-19 einzuhalten. Jeglicher Verstoss kann zum Ausschluss vom Event führen. Die aktuellen Schutzkonzepte sowie geltenden Verhaltensregeln für die Events von Swiss-Ski findet ihr unter [Updates Corona](#).

- ▷ **Den Audi Skicross Tour Covid-19 Factsheet [hier](#).**
- ▷ *Informationen zur Einreise in die Schweiz sowie den lokalen Einschränkungen findet ihr [hier](#).*
- ▷ Coaches & Betreuer müssen alle online für die Akkreditierung angemeldet werden.

Wer nicht korrekt angemeldet ist, bekommt kein Betreuerticket/Akkreditierung und auch keinen Zutritt zum Renngelände.

Categories / Kategorien

Date / Datum	Level / Stufe	Categories / Kategorien	Date of birth / Jahrgang
Saturday / Samstag 6.3.21	FIS	FIS Women / FIS Men	With FIS license
Sunday / Sonntag 7.3.21	FIS	FIS Women / FIS Men	With FIS license
		FIS Jun Women / Jun Men	U21 Year 2000–2004 with FIS license

Program & Timetable / Programm & Zeitplan

Date / Datum	Time / Zeit	Event	Location / Ort
Friday / Freitag, 5.3.21	18.00	TC meeting online, see info below. After TCM: bib number & ticket, accreditation's distribution only	Hotel Wildstrubel, Lenk
Saturday / Samstag 6.3.21 FIS Race with Swiss National Skicross Championships Schweizermeisterschaft	08.15	First chairlift for athletes	chairlift Wallegg Slope Hasler with mask, no mixed teams
	09.00-09.30	Inspection: entry until 09.25	
	09.40-10.25	1 training run	
	10.45	Forerunners	
	10.50-11.50 12.30-13.30	Qualification (1 st W, 2 nd M) Final round	
	14.00	Price giving ceremony	Finish area, with mask
	18.00	TC meeting online (Friday for FIS Race) After TCM Bib distribution	Hotel Wildstrubel
Sunday / Sonntag 7.3.21 1x FIS Race and 1x Jun FIS Race Junior Swiss National Skicross Championships Junioren Schweizermeisterschaft	08.15	First chairlift for athletes	chairlift Wallegg
	09.00-09.30	Inspection: entry until 09.25	Slope Hasler with mask, no mixed teams
	09.40-10.25	1 training run	
	10.45	Forerunners	
	10.50-11.50 12.30-13.30	Qualification (1 st W, 2 nd M Jun FIS / 1 st W, 2 nd M FIS Race) Final round	
	ca. 14.00	Price giving ceremony	Finish area, with mask

The Organising Committee reserves the right to change the schedule and the race format depending on snow conditions, weather, or by the decision of the competition jury.

Das Organisationskomitee behält sich das Recht vor, den Zeitplan und das Rennformat in Abhängigkeit von den Schneeverhältnissen, dem Wetter oder durch die Entscheidung der Wettkampf-Jury zu ändern.

TC Meeting / Team Captains Meeting (online)

Date / Datum	Time / Zeit	Location / Ort
All Days Friday and Saturday / 5.-6.3.21	until 16.30	<ul style="list-style-type: none"> We send the entries to all nation coaches. The nation coaches check the entries and send the correction by email to info@fem-service.ch.
Alle Tage Freitag und Samstag 5.-6.3.21	until 17.30	<ul style="list-style-type: none"> We send the start list to all nation coaches. The nation coaches check the start list.
	18.00 – 18.30	<ul style="list-style-type: none"> TCM will be held online with MS Teams. Please click on the link below. (valid for all days) LINK TC MEETING (same link for all days) After TCM Bib distribution, Hotel Wildstrubel
	15 minutes after TCM	1 person per team; Pick up of starting numbers, ticket, accreditations at Hotel Wildstrubel

The TC-meeting is mandatory for all nations and teams. In case of any urgent absence please contact us minimum 30min before the TC meeting at following number: +41 78 896 02 44

Das TC-Meeting ist für alle Nationen und Teams obligatorisch. Im Falle einer dringenden Abwesenheit kontaktiert uns bitte mindestens 30 Minuten vor dem TC Meeting unter der folgenden Nummer: +41 78 896 02 44

Registration accreditation / Anmeldung Akkreditierung

- ▷ Competitors & coaches, support staff must register online: www.audiskicross.ch
- ▷ **Deadline: FIS Race 4. of March 2021, 12.00h**
- ▷ **Inscriptions open from the 17. of February 2021**
- ▷ **International FIS Race:** The nations have to register their athletes through a nation's login (1 per nation only) online: [registration](#) please contact info@fem-service.ch if you do not have a nations login yet.
- ▷ **We only accept online inscriptions and online payments** (also for coaches and staff)!
- ▷ **All (athletes / coaches / staff / physio etc.)** must be registered with their family name, first name, date of birth, address place of residence, mobile number and email address. Event protection concept of Swiss-Ski due to Covid-19 must be strictly hold on to and instructions must be followed.
- ▷ **It's forbidden** to pass on or sell discounted tickets to third parties / other people!
- ▷ **For everybody > FIS Passport & Covid-19 Test > see [Covid-19 Factsheet](#)**

- ▷ **Wettkämpfer & Coaches, Betreuer** müssen sich online anmelden: www.audiskicross.ch
- ▷ **Meldeschluss: FIS Race 4. März 2021, 12 Uhr**
- ▷ **Anmeldung offen ab 17. Februar 2021**
- ▷ **Internationales FIS-Rennen:** Die Nationen müssen ihre Athleten über das Login einer Nation (nur 1 pro Nation) online registrieren: [Anmeldung](#), Bitte kontaktieren Sie info@fem-service.ch, falls Sie noch kein Nationen-Login haben.
- ▷ **Wir akzeptieren nur Online-Anmeldungen und Online-Zahlungen** (auch für Coaches und Betreuer)!
- ▷ **Alle (Athleten / Trainer / Mitarbeiter / Physiotherapeuten usw.)** müssen mit ihrem Nachnamen, Vornamen, Geburtsdatum, Adresse Wohnort, ihrer Handynummer und ihrer E-Mail-Adresse registriert sein. Das Veranstaltungsschutzkonzept von Swiss-Ski aufgrund von Covid-19 ist strikte einzuhalten und die Anweisungen sind zu befolgen.
- ▷ **Es ist verboten**, vergünstigte Tickets an Dritte / andere Personen weiterzugeben oder zu verkaufen!
- ▷ **Für alle > FIS Passport & Covid-19 Test > siehe [Covid-19 Factsheet](#)**

Swiss Athletes only → Nationale FIS Fahrer*innen

Gilt nur für das FIS Rennen

- ▷ Die nationalen Verbände müssen ihre Athleten*innen mit einem Nationen-Login unter [Anmeldung](#) anmelden. Die Athleten*innen (mit gültiger FIS-Lizenz) können sich jedoch auch selbstständig online anmelden, falls der Trainer*in dies nicht für sie übernimmt.
- ▷ Bitte kontaktiert info@fem-service.ch falls ihr noch kein Coaches-Login habt.
- ▷

Start- & Ticket-Fees / Einschreibe- & Ticket-Gebühr

FIS / FIS

	Inscription Fee / Einschreibe-Gebühr	Ticket Price / Ticket Preis
Adults & U21 (2004 & older) Erwachsene & U21 (2004 & älter)	CHF 40.00 per athlete/race CHF 40.00 pro Athlet/Rennen	CHF 30.00 no deposit CHF 30.00 kein Depot
Coaches & attendants Trainer & Betreuer	Ticket only pre-ordering CHF 30.00 no deposit Ticket nur auf Vorbestellung CHF 30.00 kein Depot	

Race Office / Rennbüro

for accreditation cards, tickets and bibs distribution only

Please note that there is a mask obligation! → **Maskenpflicht**

Contact / Kontakt	+41 78 896 02 44	info@fem-service.ch
Located at / Standort	Hotel Wildstrubel, Lenk	
Opening hours / Öffnungszeiten	After the TCM / nach dem TCM	

Regulations & Insurance / Regeln & Versicherung

With the registration everyone acknowledges the rules (competitions and Covid-19) and that his equipment (e.g. no race dress, helmet and back protector are obligatory, etc.) correspond to the regulations, which are laid down in the competition regulations (WR). The competitor is characterized by fair play and follows the instructions of the competition jury. Insurance is the responsibility of the participants. The organizer declines any liability towards competitors and third parties.

Mit der Anmeldung anerkennt jeder die Regeln (Wettkampf und Covid-19) und dass seine Ausrüstung (z.B. kein Renndress, Helm und Rückenprotektor sind obligatorisch, etc.) den Vorschriften entspricht, die im Wettkampfs-Reglement (WR) festgelegt sind. Der Teilnehmer zeichnet sich durch Fairplay aus und folgt den Anweisungen der Wettkampfs-Jury. Die Versicherung liegt in der Verantwortung der Teilnehmer. Der Veranstalter lehnt jede Haftung gegenüber Wettbewerbern und Dritten ab.

Contact / Kontakt

Race Director / Rennleiter	Didi Waldspurger	+41 79 445 51 52	dieter.waldspurger@swiss-ski.ch
Project Assistant / Projektassistent	Nikos Karpathakis	+41 79 434 46 66.	nikos.karpathakis@swiss-ski.ch

Social Media & Website

Facebook	Audi Skicross by Swiss-Ski	Do not forget to follow and tag us! Folge und verlinke uns auf deinen Bildern!
Instagram	audiskicross	
Website	www.audiskicross.ch	

▷ You will find all pictures of the event [here](#).

▷ Du findest alle Bilder zum Event [hier](#).

Parking

Parking area by the station chairlift Wallegg is a car free zone. / *Gratis Parkplätze bei der Talstation Wallegg*

Accommodation / Unterkunft

If you have any questions, please contact: / Bei Fragen wenden Sie sich bitte an:

Lenk Simmental Tourism Tourist Center Lenk	+41 33 736 35 35	info@lenk-simmental.ch	www.lenk-simmental.ch
---	------------------	--	--

5.-7.3.2021.

The offer is valid upon request / Das Angebot gilt auf Anfrage.

Kurs- und Sportzentrum KUSPO Lenk

Simmendamm 9, 3775 Lenk

Tel. +41 33 733 28 23

info@kuspo.ch | www.kuspo.ch

CHF 68.– pro Erwachsene/Nacht, Halbpension, exkl. Kurtaxe

Sporthotel Wildstrubel

Lenkstrasse 8, 3775 Lenk

Tel. +41 33 736 31 11

info@wildstrubel.ch | www.sporthotel-wildstrubel.ch

CHF 95.– pro Person/Nacht, Halbpension, exkl. Kurtaxe

Hotel Waldrand

Aegertenstrasse 12, 3775 Lenk

+41 33 736 82 82

Info@hotelwaldrand.ch, www.hotelwaldrand.ch

CHF 85.– pro Person/Nacht, Halbpension

Map / Lageplan



Thanks / Danke

Swiss-Ski and the Audi Skicross Tour would like to thank to their sponsors and partners, including **Bergbahnen Lenk, Lenk Tourism and Hotel Wildstrubel.**

Swiss-Ski und die Audi Skicross Tour bedankt sich bei ihren Sponsoren und Partnern, unter anderem den **Bergbahnen Lenk, Lenk Tourismus und Hotel Wildstrubel.**